
 

 

 

 

Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 8/11 2022 

 

Närvarande:  

Julia Conradsson (mötets ordförande), Robert Davidsson, Nicklas Daag, 
Agneta Torkelskogh, Emil Andersson, Peter Nilsson, Zara Linder, Inger 
Carlborg Eskilsson, Anna Elf Andersson, Jesper Wetterbrandt.  

 

§ 1 – Mötets öppnande 

Julia hälsade välkommen.  

§ 2 – Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes och ytterligare punkter kom upp. Se övriga frågor.  

§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare 

Till detta valdes Emil och Peter. 

§ 4 – Föregående protokoll och justering  

 § 4.1 Mattcurling 
 
Kommundelsutvecklingsgruppen vill köpa in två mattor som totalt 
kommer kosta 45 000:- De är beredda att betala ungefär en tredjedel. 
Vi beslutar att söka ett litet aktivitetsbidrag för att kunna hjälpa till 
med finansieringen och betala 15 000 kronor. Julia tar kontakt med 
Lena i kommundelsutvecklingsgruppen och reder ut hur 
finansieringen ska gå till. 
 
§ 4.2 Pensionärer och kyrkan 
 
Samverkansgruppen kommer till ÖIS-gården 9/11 och har musikquiz.  

§ 4.3 Belastningsregistret 
 
Samtliga styrelsemedlemmar, även i sektionsstyrelserna och ledare 
ska lämna in utdrag ur belastningsregistret. Sektionerna får sätta 
deadline. Det lämnas sen till Peter, Linda eller Inger. Nicklas får i 
uppdrag att sortera ut så att alla får reda på vilka sektioner/ledare som 
ligger efter. 
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§ 5 Frågor för mötet 

§ 5.1 Avtal Intersport  
 

- Förslag på förnyat avtal med Intersport över 2023-01-01 – 2026-12-
31 accepteras av styrelsen.  
 
§ 5.2 Utvecklingsdag, forts 3 dec. 
 

- Vi jobbar vidare med det vi påbörjade i oktober. Viktigt att alla kan 
vara med och att man skickar någon annan från sektionen vid 
förhinder.  
 
§ 5.3 Städningen – hur fungerar det? 
 

- Vi skjuter frågan framåt då det saknades ansvariga från berörda 
sektioner på mötet.  
 
§ 5.4 Ventilation – fråga om igensatta frånluftsdon 
 

- Anna har tittat på det och flera är igensatta. Vi föreslår att dessa 
rengörs på nästa fixardag och skickar dessutom frågan vidare om en 
ny fixardag till nästa möte.  
 
§ 5.5 Lärgrupper – Genomgång 
 

- Nicklas visade hur man skapar lärgrupper. Måste redovisas under 
november månad.  
 
§ 5.6 Inbjudan till hearing om social hållbarhet 
 

- Vi valde att tacka nej då är intresset var svalt.   

 

§ 6 Föreningens ekonomi 

Julia redogjorde för klubbens ekonomi fram till den sista oktober.  

Intäkter till och med sista oktober: 
- Medlemsavgifter 172 000:- 
- Gym 411 000:-  

 
- I nuläget ligger resultatet på 304 000:-  
- Inga övriga skulder än den till banken.  
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§ 7 Ansökningar driftbidrag och Norheds stiftelse 
 
- Bidrag för bergvärme från Länsstyrelsen i Jönköping och 

Jönköpings kommun dröjer eftersom ärendet flyttats över till 
Länsstyrelsen i Västra Götaland. Det gör att processen behöver 
göras om för att vi ska få bidraget på hela beloppet, vilket är 
832 000 :-. Julia har kontakten med Länsstyrelsen och Jönköpings 
kommun.  
 

- Norheds stiftelse – 115 000 :- för den nya infarten ska skickas in 
senast den sista november. Vi får ett litet aktivitetsstöd på 50 000 
:- från Jönköpings kommun samt 30 000 :- från 
utvecklingsgruppen. Innan sista november återrapporterar vi 
kostnaderna.   

 

§ 8 Elkostnader 

- Fram till och med sista oktober har vi haft en elkostnad på 
153 000:- jämfört med 87 000:- för samma period förra året. 
Under hösten har Jönköpings kommun betalat ut ett akutbidrag till 
föreningslivet där vi fick 66 000:-. Oktober och november ser ut 
att bli lite snällare på grund av mildare temperaturer.  
 

§ 9 Arbetsgrupper  
 

Administration/It/Laget.se  
Vi ökar i antal medlemmar, nästa år kan vi spränga 900-gränsen. 
Just nu ligger vi på 859 medlemmar.  
 
Anläggning 
 
Försäljning/Sponsring 
 
Toapapperförsäljningen är i full gång, likaså julkalendrar. Varje 
sektion får ta upp beställningar i sina sektioner för att se hur 
många som vill köpa Bingolotter till Uppesittarkvällen. Inger har 
hand om lotterna.  
 
Bordtennis 
 
Sektionen ställer frågan om de kan få pengar från huvudstyrelsen 
för att betala licens till seriespelet.  
Styrelsen beslutar om att bevilja ett uppstartsbidrag på 6000:- till 
bordtennissektionen.  
 
Senior- och ungdomsfotboll 
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Frågan ställs angående om damlaget kan få en nyckeltagg till 
gymmet, för att spelare ska kunna nyttja det för rehabträning. 
Frågan skickas vidare till gymgruppen. 
 
 
 
Gym 
Under hösten har det hållits i gruppträning för ungdomar 13-18 år 
vid tre tilfällen. Det blev succé och mycket uppskattat av många 
som var på plats. 
 
Gymnastik  
 
Har under höstlovet hållit i bio, samt spökrunda på elljusspåret där 
52 stycken barn gick. Tyvärr är det få medlemmar som kommer 
på passen för de vuxna just nu, däremot går barngymnastiken bra. 
 
Innebandy 
 
Säsongen är i full gång med mycket barn. Frågan kom återigen 
upp om att göra ett skåp till musikanläggningen så den inte står i 
vägen. Emil tar kontakt med Ulf Öblom/Skärstad bygg för att hitta 
en lösning och bygga in den i väggen.  
 
Skidor  
Väntar på SNÖ! 
 
Orientering 
Behöver skaffa nya kläder. Efterfrågan vektoriserad logga som 
Nicklas ser till att kolla över.  

§ 10 Övriga frågor 

§ 10.1 Baslådor 
- Baslådor som finns i nya delen används inte. Nicklas kollar vad de 

kan tänkas vara värda och om vi kan lägga ut dem till försäljning.  
 

- § 10.2 Nytt från kommundelsutvecklingsgruppen 
 
- Fanns önskemål om att förlänga gång- och cykelbanan förbi ÖIS-

gården. Detta ligger på vägsamfälligheten och inget vi kan göra.   
 
- Vi har fått blomlökar från gruppen. Inger ser till att det planteras 

när det blir dags. 
 
- Ölmstad-dagen kommer i år hållas 3 juni.  
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§ 10.4 Uppskattning/gåva till fixargruppen  
- Ta med till årsmötet.  

 
§ 11 Nästa styrelsemöte  
 
Onsdag 11 januari 18.00 
Torsdagen den 9 februari årsmöte. 

§ 12 Mötet avslutas 

Julia tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade mötet.  

 

Sekreterare:     Justerare:  

Robert Davidsson    Emil Andersson 
 

_____________________________  _______________________________ 

        Peter Nilsson 

 

      _______________________________ 

 

 

 

 

  

 

 

 


